



## 使用說明書

### 无线快门遥控器 RW-221



接收器

#### 總述:

首先非常感謝您購買品色產品，RW-221是一款高性能的無線快門遙控器。它能遠距離遙控相機拍攝，具備單張拍攝、1秒連續拍攝、連續拍攝、B門拍攝、4秒延時拍攝，並且能控制多個接收器和相機同時拍攝。RW-221產品使用了全球免費的2.4GHz頻道，採用FSK調制方式，性能更穩定。

#### 功能簡介:

- 相機拍攝模式為單拍時，可遙控相機進行單張拍攝。
- 相機拍攝模式為單拍時，可遙控相機進行1秒連續拍攝。
- 相機拍攝模式為單拍時，可遙控相機進行延時拍攝。
- 相機拍攝模式為連拍時，可遙控相機進行連續拍攝。
- 相機拍攝模式為BULB時，可遙控相機進行B門拍攝。
- 可同時控制多臺照相機進行拍攝。

#### 隨附物品:

拆開包裝後請檢查包裝內是否包含以下物品，如有缺失請與經銷商聯繫。

- 發射器 -----1個
- 接收器 -----1個
- 快門連接線 -----1條
- 說明書 -----1份

#### 規格:

- 通信頻率: 2.4GHz
- 調制方式: FSK
- 通信距離: 100米以上
- 通信頻道: 16個
- 發射器待機時間: 1000小時
- 接收器待機時間: 300小時以上
- 使用電源: 2節AAA (3V)
- 包裝體積: 38mm × 63mm × 31mm
- 發射器重量: 21.8克 (不含電池)
- 接收器重量: 32.2克 (不含電池)

發射器



連接線



#### 注意事項:

- 1、在安裝設備前，確認相機和閃光燈是開機狀態。
- 2、本產品屬電子產品的附件，有可能因外界環境因素影響而造成照相機不能或異常動作，這種情況的可能性非常小。
- 3、不要使元件受到強烈振動，否則可能引起產品發生故障。
- 4、長時間不使用時，請將產品的電源關閉，並將電池取出。
- 5、安裝電池時極性切勿弄反，否則電池可能滲漏腐蝕性液體、發熱或爆炸。
- 6、產品與設備連接時，請勿拉扯。
- 7、請勿置于高溫中，如陽光直射下的封閉汽車內、控制面板等高溫地方。
- 8、請保持乾燥，勿用濕手接觸產品，亦不可將產品浸入水中或暴露雨中，否則可能引起不能使用。
- 9、請勿在易燃氣體中使用，違反此警告可能引起爆炸或火災。
- 10、本產品涉及電池，關於電池的使用請嚴格按照相應的操作規範，否則可能引起爆炸、火災或人身傷害。

此設備符合FCC Part 15規則。產品操作滿足以下兩個條件:

- (1) 此設備不會產生有害幹擾。
- (2) 此設備必須接受任何外來幹擾，包括可能導致意外操作的幹擾。

感謝您購買品色公司產品并閱讀本說明書，如有任何疑問可與當地經銷商聯繫。或登陸<http://www.pixelhk.com.cn> 本說明書中的信息更新至2017年03月07日，如果要與此日期之後發布的產品組合使用，有關信息請向品色經銷商諮詢。

製造商: 東莞市寶易電子科技有限公司  
地址: 東莞市大朗鎮金朗南路255號  
電話: 400-8084899  
網址: [www.pixelhk.com](http://www.pixelhk.com) [www.pixelhk.com.cn](http://www.pixelhk.com.cn)  
執行標準: Q/PSKJ001-2016



### Wireless Remote Control Oppilas



Receiver



Connector  
Cable



Transmitter

## Instruction Manual

#### Overview:

Thank you so much for purchasing our PIXEL product, Oppilas is high performance Wireless shutter remote control. It operates as long distance with single, 1 sec continuous, continuous, bulb, and 4sec delay shoot. It can control multi receivers and cameras. Oppilas is using FSK system and worldwide free 2.4GHz frequency, which is more stabilize.

#### Feature:

- Camera shooting mode as "single", which can control camera to single shoot.
- Camera shooting mode as "single", which can control camera to continuous shoot as every 1sec.
- Camera shooting mode as "single", which can control camera to delay shoot.
- Camera shooting mode as "continuous", which can control camera to continuous shoot.
- Camera shooting mode as "BULB", which can control camera to Bulb shoot.
- Control Multi cameras for shooting.

#### Included Items:

Please check the below items in the package, please contact to dealer if there is missed some items.

- Transmitter-----1 pc
- Receiver-----1 pc
- Shutter connecting cable-----1 pc
- Instruction Manual-----1 pc

#### Specification:

- Radio frequency: 2.4GHz
- Distance: up to 100 M
- Channel: 16
- Transmitter stand-by: 1000 hours
- Receiver stand-by: 300 hours
- Battery type: 2pcs AAA battery (3V)
- Measurement: 38mm × 63mm × 31mm
- Transmitter: 21.8g (without battery)
- Receiver: 32.2g (without battery)

#### Cautions before use:

1. Make sure the camera is powered off before install device.
2. This is electronic products accessories; some of the environment causes may affect the working. However this is hardly ever to get this situation, don't worry!
3. This component can't be strong vibration, or may lead to product failure.
4. For a long time non-use, please turned off the transmitter and the receiver's power and remove the battery.
5. The batteries should not install anti-polarity; otherwise the batteries may leak corrosive liquids, heat or explosion.
6. When the product connected to the device, do not pull the wires.
7. Do not put it in high temperature, such as a closed car under direct sunlight, the control panel and other high-temperature areas.
8. Keep dry, don't uses wet hand contact with the product, the product must not be immersed in water or exposed to rain, and this may lead to not work properly.
9. Do not use flammable gases in violation of this warning may cause an explosion or fire.
10. Because of this product is included battery; please strictly follow the instruction for operation. Otherwise it may cause an explosion, fire or personal injury.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device will not cause harmful interference.
- (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Now you can start to use incredible PIXEL product. If you have any question, you can contact the local dealer or visit to <http://www.pixelhk.com>

This manual information is updated at Nov. 25, 2016. If you want to use this product combined with others, which published after this date; please consult with the PIXEL dealer for further information.



相機快門控制  
Camera Remote Control

